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- Keskusteltiin aikaan suunnitellun koirapuiston tilanteesta. Todetiin, että 
asiaan palataan investointiohjelman yhteydessä 

 
- Keskustelitiin kunnan vuokranmaksun tilanteesta. Asian käsittely siirrettiin 

seuraavaan kokoukseen 
 

- Keskusteltiin Ruovedelle toimintaa kaavailleen MM-wood Oy;n 
tiedustelusta 

 
- Yhdyskuntatekniikan pälllikkö kertoi Karttatiimin tarjoamasta palvelusta ja 

sitä kautta saatavista lisäpalvelusita 
 

- Yhdyskuntatekniikan päällikkö kertoi Laivarannantien tiemuutoksista 
 

- Kokousajan kutsujen toivottiin tulevan aiemmin. Ennakkoilmoitusta tai 
ennakkoajankohtaa toivottiin. Sovittiin että kokous pidetään kuukauden 
ensimmäinen tiistai. Tarvittaessa perutaan tai pidetään pikakokouksena.  

 
 

Päätös Merkittiin kokouksessa esille tulleet muut asiat tiedoksi. 
   


